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Zápis z 3. zasedání Legislativní komise AS VŠE Praha (LK) 

ze dne 18. března 2022 (konané online v MS Teams) 

 

 

Přítomni (online):  Josef Bič (předseda), Petr Marek, Jana Krbová, Lukáš Hulínský, Tomáš Reml, 
Jan Vondráček 

Omluveni:  Matěj Pokorný, Daniel Váňa, Marek Koten, Marek Korejs 

Hosté:  Ludmila Štěrbová (prorektorka VŠE), Petr Dvořák (prorektor VŠE) 

 

Program: 

1.  Zahájení jednání 

2.  Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Vysoké školy 
ekonomické v Praze 2017–2021  

3.  Zpráva o plnění stanovených cílů Institucionálního plánu Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 
2021 

4.  Různé (Stanovisko k dění na Ukrajině) 

5.  Závěr 

 

 

1. Zahájení jednání 

1. Předseda LK zahájil zasedání komise a přivítal hosty zastupující vedení VŠE a všechny členy, kteří se 
připojili prostřednictvím MS Teams (a jsou dle čl. 6, odst. (3) Jednacího řádu AS VŠE považováni za 
přítomné).  

2. Vzhledem k počtu 6 přítomných členů je legislativní komise AS VŠE dle čl. 6, odst. (4) JŘ AS VŠE 
usnášeníschopná. 

3. Seznámení přítomných členů s předloženými materiály, k nimž se komise schází podruhé, tentokrát 
za přítomnosti zástupců předkladatele, a které byly komisi přikázány k projednání dle čl. 7, odst. (6) 
Jednacího řádu AS VŠE předsednictvem AS VŠE dne 9.3.2022. 

 

2. Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Vysoké 
školy ekonomické v Praze 2017–2021 

1. Předseda LK zahájil projednání druhého bodu programu. Nejprve předal slovo zástupcům vedení 
VŠE k představení materiálu. 

2. Následovala diskuse, v níž vystoupili tři senátoři, P. Marek, J. Krbová a J. Bič. 
3. Na vznesené připomínky odpověděli oba prorektoři. 
4. Předseda LK navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem k tomu, že nebylo žádných 

protinávrhů, dal o návrhu aklamací hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 

 

Návrh usnesení:  „Legislativní komise AS VŠE po projednání Zprávy o vnitřním hodnocení 
kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Vysoké školy 
ekonomické v Praze 2017–2021 doporučuje AS VŠE její schválení.“ 
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pro-proti-zdržel se:  6-0-0 

 

závěr:  Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Zpráva o plnění stanovených cílů Institucionálního plánu Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 
2021 

1. Předseda LK zahájil projednání třetího bodu programu. Nejprve předal slovo zástupcům vedení VŠE 
k představení materiálu. 

2. Následovala diskuse, v níž vystoupili dva členové LK, P. Marek a J. Krbová s dotazy, které se týkají 
plnění daného indikátoru. 

3. Na vznesené dotazy odpověděli oba prorektoři. 
4. Senátor Marek navrhnul úpravu textu směrem ke zpřesnění formulace terminologie výherce – 

vybraný dodavatel. 
5. Předseda LK navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem k tomu, že nebylo žádných 

protinávrhů, dal o návrhu aklamací hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 
 

Návrh usnesení:  „Legislativní komise AS VŠE po projednání Zprávy o plnění stanovených cílů 
Institucionálního plánu Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2021 
doporučuje AS VŠE její schválení.“ 

 

pro-proti-zdržel se:  6-0-0 

 

závěr:  Usnesení bylo přijato. 

 

 

4. Různé 

1. Prof. P. Marek přestavil navrhovaná znění 2 stanovisek pro Akademický senát k dění na Ukrajině.  
2. Následovala diskuse mezi přítomnými členy LK ohledně obsahu textu, jeho cíle a doplnění 

k odsouzení projevů diskriminace. 
3. LK AS se shodla, že diskutovaný materiál bude předložen AS VŠE jako vlastní podnět senátora Petra 

Marka bez stanoviska LK AS VŠE. 

 

5. Závěr 

1. Komise pověřuje předsedu, aby dle článku 7, odst. (7) JŘ AS VŠE bez zbytečného odkladu informoval 
předsednictvo AS VŠE o závěrech tohoto zasedání. 

2. Vzhledem k tomu, že byl program zasedání komise vyčerpán, předseda zasedání ukončil. 

 

V Praze dne 19. 3. 2022 

 

Zapsal: J. Bič 


